
OBK styrets beretning 2021 

 

Styret 

På årsmøtet den 25. mai 2021 ble følgende styre valg: 

Styreleder, Bent Aaseby. Ikke på valg, 1 år igjen 

Nestleder; Lasse Kjelsås. 2 år.  

Styremedlem/ kasserer, Brad Neve. 2 år. 

Styremedlem/ sekretær, Manuela A. Lopez. Ikke på valg, 1 år igjen.  

Styremedlem, Lars Asak. 1 år.  

             Styremedlem, Thomas A. Skog. 1 år.       

  Styremedlem, Linda Pano 1. år 

Varamedlem, Erling Skard. 1 år.  

Varamedlem, Kine Pedersen Murby. 1 år. 

Videre ble følgende valgkomite valgt: 

Leder, Thor Erik Michelsen og medlem Samy Adolfsen. 

 

Lars Asak har hatt permisjon fra styret fra 24/9 etter eget ønske. 

I perioden har det vært avholdt 8 styremøter som alle delvis er avholdt via «Teams» samt at 

det har vært utstrakt epost korrespondanse mellom styremedlemmene og personer med 

relevans innen pågående saker. Utover dette kommer møteaktivitet med bl.a. NBF og 

bydelen. 

Året som har godt har i likhet med foregående år vært sterkt preget av covid19 pandemien. På 

grunn av dette har det i perioder ikke vært avholdt treninger, treninger har blitt avholdt 

utendørs, og det har vært arrangert svært få stevner i 2021. 

Denne pandemien har gjort det umulig å foreta rekrutering, og vi må påregne at OBK har et 

stort frafall når pandemien er over. 

Idrettens Hus Nordbyen, Rommen 

Styret har ikke gjort mye i forbindelse med nye lokaler i Nordbyen på rommen, da det er liten 

respons fra Bymiljøetaten. Når det eventuelt blir bevilget penger til dette fra Bymiljøetaten er 

ukjent, men prosjektet er ikke skrinlagt.  

Av andre saker som det har vært jobbet med kan nevnes: 

• Mye tid har gått med til å håndtere de stadig endringer i pandemi-restriksjonene. 

• Styret har fått laget en matrise for årsplanlegging som gjelder all aktivitet med 

tilhørende økonomiske rammer som vil kunne fungere som et planleggingsverktøy for 

fremtidige styrer. 

• OBKs lover er revidert slik at de tilfredsstiller NIFs gjeldende basislovnorm. 

• Opprette egen jentegruppe på trening har det vært jobbet med, og er nå så vidt i gang. 

• Revidering av klubbhåndbok 



 

Økonomi 

Klubben har god likviditet, og klubbens regnskap viser et underskudd på kr. 40.279,-. 

Hovedårsakene til underskuddet skyldes følgende: 

• Generell liten aktivitet 

• Ikke avholdt stevne 

• Innkjøp av et større parti kaffe som er til salgs, og som vil gi et overskudd 

• Avskrivning er bokført med kr. 39.740,- 

 

Stig Andre Berge cup 

Styret hadde planlagt å arrangere Stig Andre Berge cup for 4. gang, samt at vi hadde tenkt å 

blåse liv i Oslo Open igjen for aldersbestemte brytere opp til og med juniorer. Men begge 

deler er utsatt på ubestemt tid. 

Sportslig komite 

All sportslig aktivitet har blitt bestemt og gjennomført av sportslig komite. 

Representasjoner: 

NBF Ting 12. juni 2021: 

Representanter: For OBK Terje Johnsen Manuela Alvestad Lopez, for dommere Samy 

Adolfsen og Kjell Karlsen. Kjell Karlsen i egenskap som visepresident i NBF. 

Årsmøte Oslo & Akershus brytekrets 22. mars 2021: 

Representanter: Erling Skard. Erling Skard ble valgt til styremedlem. 

Pressearbeid: 

Terje Johnsen har gjennom hele året sørget for at vi har fått omtale i Akers Avis Groruddalen, 

til tross for liten aktivitet. Styret er takknemlig for denne innsatsen. 

Utover det har vi hatt sporadiske innslag i ulike medier. 

 

 

 


